
 80 درصد جمعیت کشور
 شهرنشین می شوند

معاون س��ازمان مدیریت و برنامه ریزی استان تهران 
با بیان اینکه هر س��ال 200 هزار نفر به جمعیت استان 
تهران اضافه می ش��ود، گفت: بزودی 80 درصد جمعیت 
کشور شهرنشین خواهند شد. به گزارش فارس، عدالتی 
اظهار داشت: یکصد سال از قانون بلدیه در تهران می گذرد 
و روزی که این قانون به تصویب رسید 10 درصد مردم 
در شهرها و 90 درصد در روستاها زندگی می کردند که 
در آخرین سرشماری که سال 1395 انجام شد نزدیک 
ب��ه 75 درصد جامعه ایرانی در ش��هرها و 25 درصد در 
روستاها زندگی می کردند و در آینده به سمت 80 به 20 
پیش خواهیم رفت. وی خاطرنشان کرد: مفهوم روستا و 
ش��هر در کشور دچار یک تحول شگرف شده است و در 
این تحولات ما همراه نبوده ایم. معاون سازمان مدیریت 
و برنامه ریزی استان تهران گفت: هر سال 200 هزار نفر 
به جمعیت استان تهران اضافه می شود و در هر 5 سال 
جمعیت یک استان در دل استان تهران افزوده خواهد شد. 

 احداث ۱۶۴0 مدرسه
 توسط بنیاد برکت

مدیرعام��ل بنیاد برکت با اش��اره ب��ه اینکه تاکنون 
توانسته ایم 1640 مدرسه در سطح کشور احداث کنیم، 
گفت: در مسیری حرکت خواهیم کرد که بتوانیم تا پایان 
سال 80 هزار شغل به صورت مستقیم و غیرمستقیم در 
سطح کشور ایجاد شود. به گزارش مهر، امیرحسین مدنی 
در حاشیه سومین دوره آموزشی تسهیلگران اقتصادی و 
اجتماعی که روز ش��نبه برگزار شد، در جمع خبرنگاران، 
افزود: طرح اش��تغالزایی اجتماع مح��ور یکی از طرح ها و 
کار ویژه هایی اس��ت که در مناطق محروم از سوی بنیاد 
برکت و ستاد فرمان امام)ره( انجام می شود. وی با اشاره به 
اینکه مطالعات طرح اشتغال خانگی از 3 سال قبل آغاز شده 
است، گفت: از سال گذشته این طرح اجرایی شده و تاکنون 
18 هزار طرح در 28 استان کشور محقق شده که منجر به 
ایجاد 50 هزار شغل مستقیم و غیرمستقیم شده است. وی 
با تأکید بر اینکه زنجیره ای در حوزه توانمندسازی اجتماعی 
و اقتصادی شکل گرفته است، ادامه داد: اشتغال های خانگی 
در 24 بسته تعریف شده که شامل شغل هایی در حوزه های 
مربوط به دام، کشاورزی، تولید پوشاک، لباس، عسل و... 
است. مدنی به اقدامات محرومیت زدایی بنیاد برکت اشاره 
کرد و افزود: 12 س��ال است در حوزه محرومیت زدایی و 
توانمندسازی اقدام می کنیم و تاکنون 1640 مدرسه احداث 
شده که 1300 مدرسه افتتاح شده و 12 بیمارستان و بیش 

از هزار مسجد نیز احداث شده است.

حناچی باز هم تذکر گرفت

رئیس شورای شهر تهران به جلسه هم اندیشی صبح 
دیروز اعضای شورا با شهردار تهران اشاره کرد و گفت: در 
این جلسه، اعضا نسبت به فعال تر شدن معاونت برنامه ریزی 
ش��هرداری به حناچی تذکراتی دادند. به گزارش فارس، 
محسن هاش��می، رئیس شورای اس��امی شهر تهران 
دیروز و پیش از آغاز صحن علنی شورای شهر در جمع 
خبرنگاران درباره جلسه هم اندیشی اعضای شورای شهر 
تهران با شهردار تهران گفت: در این جلسه مواردی درباره 
معاونت برنامه ریزی مطرح ش��د و گفتیم توقع این است 
که این معاونت فعال تر ش��ود. هاشمی ادامه داد: معاونت 
برنامه ریزی شهرداری تهران باید اصاحیه بودجه 98 را 

ارائه می داد که این اتفاق نیفتاده است.

برگزاری نمایشگاه صنعت تفریحات 
در شهرآفتاب

مدیرعامل شهر آفتاب از برگزاری نمایشگاه بین المللی 
صنعت تفریحات ، سرگرمی، شهربازی و پارک ها در هفته 

اول آذر خبر داد.
محمدرئوف قادری اظهار کرد: یکی از چالش های دنیای 
کنونی موضوع تفریح و اوقات فراغت است، چرا که تاش 
جامعه را به صورت هدفمند افزایش داده و حرکت آن را 

به سوی تعالی تنظیم خواهد کرد.
وی با اشاره به لزوم توسعه صنعت تفریحات تصریح کرد: 
صرف نظر از دیدگاه اقتصادی و صنعتی، نکته قابل تامل و 
بررسی، دیدگاه فرهنگی و جامعه شناسی است، چرا که این 
صنعت به صورت شایسته می تواند سبب نشاط، شادابی، 

پویایی و سامت هرچه بیشتر جامعه شود.

شهر

اجتماعی

شورا

نمایشگاه

بنیاد برکت

وزی��ر آموزش وپرورش با بیان اینک��ه در طرح رتبه بندی، 
فرهنگیان در 5 رتبه تقس��یم می ش��وند و متناسب با مدرک 
تحصیلی، سابقه، صاحیت تخصصی و حرفه ای در این رتبه ها 

قرار می گیرند، زمان اجرای این طرح را 
اعام کرد. به گزارش تسنیم، محسن 
حاجی میرزای��ی درباره تأمین اعتبار 
رتبه بندی معلمان افزود: اعتبار 2 هزار 
میلیارد تومانی آن پیش بینی شده و در 
سازمان است به محض اینکه آیین نامه 
اجرایی به تصویب هیأت وزیران برسد 

که امیدواریم طی یک یا 2 هفته آینده این کار انجام شود، اجرا 
خواهد ش��د. وزیر آموزش وپرورش گفت: آیین نامه رتبه بندی 
توس��ط وزارت آموزش وپرورش پیش��نهاد شد و چندین بار در 
کمیسیون اجتماعی دولت رفت و برگشت داشته و ایرادات آن 

رفع شده است، بنده 3 جلسه در این کمیسیون شرکت کردم 
و مباحث را آنجا به نتیجه رسانیدم و هم اکنون کار در کمیسیون 
اجتماعی دولت تمام شده و می تواند در دستور کار دولت قرار 
بگیرد و با قول مساعد دولت امیدوارم 
بسرعت در دس��تور کار قرار گرفته و 
اجرا شود. وی افزود: پیش بینی می کنم 
رتبه بن��دی از اوای��ل آذر م��اه اجرایی 
شود، همچنین اعتبار پیش بینی شده 
رتبه بندی برای نیمه دوم سال 98 است 
و هر زمان که آیین نامه تصویب شود 
امیدواریم ظرف یک یا 2 هفته آینده باشد زمان اعمال افزایش ها 
از مهر 98 است، بنابراین تمام همکارانی که از ابتدای مهر 98 با 
وزارت آموزش وپرورش همکاری می کردند در چارچوب آیین نامه 

از مزایای رتبه بندی بهره مند می شوند.

رئیس سازمان ثبت اسناد و اماک کشور با تاکید بر اینکه 
شهرداری تهران باید مشخص کند چه اماکی دارد تا بتواند 
از آنها حفاظت کند، گفت: پیگیر هس��تیم اموال شهرداری 

تهران هرچه سریع تر تعیین  تکلیف 
شود. ذبیح الله خدائیان در گفت و گو 
با ایلنا، درباره بی سند بودن بسیاری 
از ام��اک ش��هرداری تهران که به 
گفته عضو شورای شهر از 44 هزار 
ملک شهرداری،  تنها 4 هزار و 400 
ملک دارای سند مالکیت است و از 

این بین هزار و 100 ملک تنها کپی سندشان موجود است، 
اظهار داشت: در جهت سرعت دادن امور با برخی سازمان ها از 
جمله شهرداری تهران تفاهمنامه ای منعقد کردیم. تفاهمنامه 
ما با شهرداری در ارتباط با اماک آن است،  چرا که شهرداری 

تهران اماک متعددی دارد که برخی از آنها سند دارد و برخی 
بدون س��ند است. خدائیان ادامه داد: بر همین اساس طبق 
تفاهمنامه دوجانبه ای که در ماه های اخیر بین ش��هرداری 
تهران و سازمان ثبت اسناد و اماک 
کش��ور منعقد شد،  قرار بر این است 
شهرداری تهران نقشه اماک خود را 
در اختیار سازمان ثبت اسناد و اماک 
قرار دهد و ما نیز سند کاداستری برای 
آنه��ا صادر کنی��م، همچنین درباره 
اماک فاقد سند ش��هرداری تهران 
کارگروهی تشکیل شود و سندی برای آنها صادر کنیم. وی 
تصریح کرد: امیدوارم شهرداری هرچه سریع تر اماک فاقد 
س��ند موجود را سنددار و مشخص کند چه اماکی دارد تا 

بتواند از آنها حفاظت کند.

مدیرکل شهری استانداری تهران گفت: با آنکه شهرداری ها 
دس��تگاه اول خدمات رسانی هس��تند ولی مردم از این نهاد 
راضی نیستند. به گزارش فارس، رحیم سلیمانی راد، مدیرکل 

شهری اس��تانداری تهران در جلسه 
هم اندیشی با ش��هرداران و معاونان 
عمران��ی فرمانداران اس��تان تهران 
اظهار داش��ت: در یک سال و نیمی 
که بنده در این س��مت حضور دارم 
چهره شهرداری ها به نحوی مخدوش 
شده و آن نیز به دلیل تخلفاتی است 

که در چند شهرداری محدود انجام شده و نگاه ها را در سطح 
استان نسبت به شهرداری عوض کرده است. وی گفت: محیط 
شهرداری ها باید برای مردم سالم باشد و شهرداری ها باید از 
نظر رضایتمندی مردم در رتبه اول قرار داشته باشند ولی امروز 

مردم از شهرداری  که دستگاه اول خدمات رسانی است راضی 
نیس��تند. مدیرکل شهری استانداری تهران گفت: شهرداران 
باید وارد میدان شوند و موضوعات را جدی بگیرند تا محیط 
سالمی برای خدمت رسانی به مردم 
داشته باشیم. سلیمانی راد خاطرنشان 
کرد: ما باید اهتمام جدی به سیما و 
منظر شهری داشته باشیم و نوآوری 
را در س��یما و منظره شهری بیشتر 
ببینیم و شهری زیبا و باطراوت برای 
مردم بسازیم. وی بیان داشت: فقدان 
یک درآمد پایدار برای شهرداری ها مطرح است و ما باید یک 
درآمد مطمئن و پایدار برای اقدامات و فعالیت های لازم داشته 
باشیم و این در حالی است که دندان طمع برای ارزش افزوده 

تیز شده است و باید اقدامات لازم در این باره انجام شود. 

در جلس��ه کارگروه کاهش آلودگی هوا مقرر شد بلیت 
اتوب��وس و مترو از امروز تا پایان هفته، نیم بها ش��ود و در 
مقاب��ل 50 درص��د هزینه عوارض ورود ب��ه طرح ترافیک 

افزای��ش یابد. به گ��زارش فارس، 
جلسه کارگروه کاهش آلودگی هوا 
دیروز در استانداری تهران تشکیل 
شد. محمد تقی زاده، معاون عمرانی 
اس��تانداری تهران درباره مصوبات 
جلسه کارگروه کاهش آلودگی هوا 
اظهار داش��ت: با توجه به افزایش 

آلاینده ها مقرر شد تا پایان هفته، زنگ ورزش مدارس برگزار 
نش��ود. تقی زاده اضافه کرد: در این جلسه مقرر شد بلیت 
اتوبوس و مترو از روز دوشنبه تا پایان هفته نیم بها شود و 
در مقاب��ل 50 درصد هزینه عوارض ورود به طرح ترافیک 

افزای��ش یابد. وی درباره دیگر مصوبات این جلس��ه اظهار 
داشت: از دوشنبه شب محدودیت تردد کامیون ها را خواهیم 
داشت و از پلیس راهور هم تقاضا داریم با خودروهای دودزا 
برخورد قانونی داشته باشد تا شاهد 
کاهش آلودگی هوا باشیم. تقی زاده 
بیان داش��ت: تعطیل��ی مدارس در 
صورت رس��یدن ش��اخص آلودگی 
هوا به بیش از 150 برای مهدهای 
کودک و مدارس ابتدایی خواهد بود 
و بر اساس اعام سازمان هواشناسی 
احتمالا به مرز هشدار نخواهیم رسید. وی خاطرنشان کرد: 
فعالیت های معدنی کارخانجات و صنایع نیز در استان تهران 
باید محدود ش��ود و محیط زیس��ت نیز اقدامات لازم را در 

این باره انجام دهد.

وزیر آموزش وپرورش  پیش بینی کرد

رتبهبندیفرهنگیانازاوایلآذرماه

رئیس سازمان ثبت اسناد و املاک کشور:

اموالشهرداریتهرانبایدهرچهسریعترتعیینتکلیفشود

مدیرکل شهری استانداری تهران:

مردمازشهرداریهاراضینیستند

نهایت تدبیر کمیته اضطرار آلودگی هوا

بلیتاتوبوسومترونیمبهاشد،عوارضطرحترافیک2برابر!

فرمانده نیروی انتظامی خبر داد

گسیلامکاناتناجابهمناطقزلزلهزده

شورای شهر تهران یا شورای تغییر نام ها؟ خود شورای شهری ها 
هم مانده اند غیر از تغییر نام خیابان های پایتخت چه اقدام دیگر در 

رفع مشکات مردم کرده اند.
به گزارش »وطن امروز«، ش��ورای شهر تهران دیروز هم مانند 
چندین جلسه 2 سال اخیر مهم ترین دستور جلسه خود را به تغییر 

نام ها اختصاص داد.
 عضو و س��خنگوی س��ابق شورای ش��هر تهران با بیان اینکه 
مصوبات ش��ورای شهر تهران بر حس��ب اولویت بندی آنگونه که 
رضایت و سامت مردم را جلب کند نیست، گفت: متاسفانه انرژی 
شورای شهر در این دوره بیشتر صرف تغییر نام محات، خیابان ها 

و کوچه هایی ش��ده است که در اولویت مهم 
کاری مدیریت ش��هری و تصمیم گیران آن 
نیست، چرا که نامگذاری محله ها، خیابان ها و 
کوچه ها اگرچه نیاز است اما جزو مباحثی است 
که در رده 15 تا 20 تصمیم گیری شورای شهر 

و فعالیت شهرداری ها قرار دارد. 
رضا تقی پور در گفت وگو با »وطن امروز« 
گفت: مصارف بودجه ش��هری باید بر مبنای 
اولوی��ت اهم و مهم ق��رار گیرد و تصمیمات 
شوراها نباید طوری اتخاذ شود که این منابع 
در جایی که کارایی آنچنانی ندارد صرف شود.
تقی پ��ور مهم ترین اولویت تصمیم گیری 

جلسات شورای شهر تهران در شرایط کنونی را تاش برای کاهش 
آلودگی هوا، حفظ محیط زیس��ت، توس��عه حمل و نقل عمومی و 
زیبا س��ازی شهر عنوان کرد و افزود: اعضای شورای شهر به جای 
چاره اندیشی و ایجاد راهکارهایی برای حل معضل آلودگی هوا در 
کنار توجه به نوسازی ناوگان فرسوده حمل و نقل عمومی، تمرکز 
خود را بر بخش هایی گذاش��ته اند ک��ه در اولویت اصلی خدمات 

مدیریت شهری نیست.
وی افزود: بودجه شهرداری ها باید متناسب با اولویت بندی خاص 
به گونه ای صرف ش��ود که منجر به توس��عه شهر و رضایتمندی 
شهروندان شود. بنابراین در چند سال اخیر توجه آنچنانی بر صرف 

منابع برای توسعه شهری به چشم نمی خورد.
تقی پور اضافه کرد: شورای شهر تهران در حالی مشغول تغییر 
نام محات و خیابان هاست که این رویکرد تکلیف کوچکی در مقابل 

سایر وظایف مهم شورا و شهرداری پایتخت است.
عضو و سخنگوی سابق شورای شهر تهران تصریح کرد: نامگذاری 
یا تغییر نام خیابان ها در تهران از سوی اعضای شورای شهر فقط 
کارنامه فعالیت آنها را پر می کند، در حالی که در مقابل تامین سایر 

نیازهای مهم توسعه شهری این عمل بسیار ناچیز است.
شورای شهر سرگرم مسائل حاشیه ای به جای کار ■

س��ردار مرتضی طایی، عضو پیشین شورای شهر تهران نیز 
ضمن انتقاد شدید از ناکارآمدی شورای مدیریت شهری تهران و 
عملکرد ضعیف آنها در ارائه خدمات به مردم گفت: از آغاز فعالیت 
دور پنجم ش��ورای شهر تهران این مجموعه جز سرگرم شدن به 
مسائل حاشیه ای به جای کار، خروجی مطلوبی 

نداشته است.
وی در گفت وگ��و با »وطن امروز«، با بیان 
اینکه شورای شهر تهران و شهرداری ها به جای 
پرداختن به موضوعات مهم شهری و حرکت 

در مسیر توسعه و همچنین رضایتمندی 
شهروندان، متاسفانه از ریل خدمت 

خارج ش��ده اند، گفت: همیشه در 
فصل های پاییز و زمستان مشکات 

آلودگی هوا پایتخت نش��ینان را می آزارد 
اما شورای شهر نسبت به حل چنین موضوع 
مهمی کم توجه است. این در حالی است که 
عاوه بر تمرکز روی این مسأله، می تواند سایر ارگان های مرتبط را 

در حل این مشکل مجاب به همکاری و همراهی کند.
طایی تصریح کرد: با کمال تاس��ف باید گفت ش��ورای شهر 
اکنون به باش��گاهی سیاسی تبدیل ش��ده است و به جای کار و 
چاره اندیشی برای حل مشکات شهری، به مسائل حاشیه ای و 
سیاسی می پردازد و خود را سرگرم نامگذاری خیابان ها کرده است 

که هیچ اولویتی ندارد.
وی اظهار داشت: بودجه شهر تهران اکنون 19 هزار میلیارد 
تومان است که 2 هزار میلیارد تومان بیشتر از بودجه دور گذشته 
شورای شهر تهران دارد. در چنین شرایطی با این بودجه کان 

باید شاهد تغییرات یا اقدامات خاص در سطح شهر باشیم اما هیچ 
اتفاق مهمی از س��وی مدیریت شهری در کانشهر تهران در این 

دوره به چشم نمی خورد که این موضوع جای سوال فراوان دارد.
موافقت ش�ورای ش�هری ها با تغییر نام ۱5 خیابان و کوچه در  ■

پایتخت
اعضای شورای شهر به تغییر نام 15 خیابان و کوچه در تهران 
رأی مواف��ق دادند. به گزارش فارس، در یکصدوهفتادوپنجمین 
جلس��ه شورای شهر موضوع سی وسومین صورتجلسه مصوبات 
کمیس��یون نامگذاری و تغییر نام معابر و اماکن عمومی ش��هر 

تهران بررسی شد.
در این صورتجلسه تغییر نام 15 کوچه، خیابان و بوستان مطرح 
شد که همه 16 عضو حاضر در صحن شورا به این صورتجلسه رای 
موافق دادند.  بر اساس این مصوبه بوستان بی نام در خیابان شهید 
عبقری به بوستان پدر، خیابان شهید باهنر به خیابان شهید حمید 
باکری، کوچه س��وم غربی در جنت آباد ش��مالی به شهید مجید 
رستمی،  بوس��تان اقاقیا به امدادگر و ایستگاه 63 آتش نشانی به 
ایستگاه شهید سیداحسان جامعی تغییر نام داشتند. همچنین 11 
کوچه و خیابان در بزرگراه امام رضا)ع( به اسم تندر با شماره های 
مختلف نامگذاری شدند که محسن هاشمی، رئیس شورای شهر 
گفت: تندر نام موشک است، آیا می خواهید با این نام اسم 
کوچه ها را تغییر دهید که حجت نظری، عضو کمیسیون 
نامگذاری شورای شهر تهران گفت: بانک نام داریم و بر 

اساس این بانک نام ها را انتخاب می کنیم.
تغیی�ر نام ف�ردوس غرب ب�ه ناصر حج�ازی و پی�روزان به  ■

پرسپولیس
همچنین در این جلس��ه با نظر اعضای ش��ورای شهر تهران 
بلوار فردوس غرب به نام ناصر حجازی و میدان پیروزان هم به 
اسم باشگاه پرسپولیس تغییر نام یافت. حجت نظری درباره این 
موضوع گفت: پیش��نهاد دادیم بلوار فردوس غربی به اسم ناصر 
حجازی نامگذاری شود. کمپ باشگاه استقال در همان خیابان 
بلوار فردوس غربی واقع شده است و دلیل نامگذاری همین بوده 
است. وی گفت: همچنین پیشنهاد دادیم میدان پیروزان و خیابان 
منتهی به آن هم به نام پرسپولیس تغییر نام یابد. زهرا نژادبهرام 
به عنوان مخالف با این نامگذاری افزود: باید از ش��هروندان آن 
منطقه درباره این تغییر نام پرس وجو می کردید. وی ادامه داد: 

بلوار فردوس یک خیابان قدیمی است و خیلی ها از این خیابان عبور 
می کنند و این منطقی نیست بخواهیم بدون پرس وجو از اهالی این 

تغییر را اعمال کنیم.
 این عضو شورای اسامی شهر تهران تصریح کرد: به طور قطع 
این اقدام به صاح تهران و آن منطقه نیست. خداکرمی در موافقت 
با تغییر نام این خیابان گفت: به نظر من بعد از س��اخت اتوبان و 
دو بخش��ی شدن بلوار فردوس این امر طبیعی است که بخواهیم 

بخش بلوار فردوس غربی را به نام ناصر حجازی تغییر نام بدهیم.
 این عضو شورای اسامی شهر تهران گفت: به نظرم این تغییر 
نام باعث می شود تا از اشتباه احتمالی مردم جلوگیری شود. پس از 
شنیدن سخنان موافق و مخالف درباره این مصوبه رأی گیری شد 

و با 11 رأی موافق این صورتجلسه نامگذاری به تصویب رسید.

تاریخموضوع جلسه

23 آذر ۱39۶نامگذاری 3 بوستان شهر تهران

۱3 دی ۱39۶نامگذاری 2 معبر عمومی شهر تهران

نامگذاری و تغییر نام 2۶ مورد از معابر و اماکن عمومی، یک 

محله شهر تهران
7 فروردین ۱397

۱3 خرداد ۱397تغییر نام یک ایستگاه مترو و دو معبر عمومی شهر تهران

نامگذاری و تغییر نام یک ایستگاه مترو و 7 معبر عمومی شهر 

تهران
۱۱ تیر ۱397

تغییر نام بلوار شهرداری واقع در محدوده منطقه 2 شهرداری 

تهران به نام بلوار »قیصر امین پور«
2 مهر ۱397

نامگذاری و تغییر نام 2 بوستان و ۱۴ مورد از معابر و اماکن عمومی 

شهر تهران
7 مهر ۱397

نامگذاری ۶ معبر عمومی شهر تهران، نامگذاری و تغییر نام یک 

شهرک، یک بوستان و ۱۱ معبر عمومی شهر تهران
2۶ آبان ۱397

22 دی ۱397نامگذاری و تغییر نام یک محله و 8 معبر عمومی شهر تهران

تغییر نام خیابان ج واقع در محدوده منطقه یک شهرداری تهران 

به نام مرحوم جمشید مشایخی

20 فروردین 

۱398

تغییر نام چند خیابان به نام عزت الله انتظامی، محمدرضا 

شجریان، داوود رشیدی و همچنین محمدعلی کشاورز

27 فروردین 

۱398

۱9 آبان ۱398تغییر نام 2 خیابان به نام پرسپولیس و ناصر حجازی

اسدالله خسروی
خبرنگار

»وطن امروز« از ادامه انفعال شورای شهر تهران در حل مسائل شهری گزارش می دهد

شورایتغییرنامها!
مرتضی طلایی در گفت وگو با »وطن امروز«: شورای شهر به جای کارکردن، سرگرم مسائل حاشیه ای است

ضرورت بازنگری در طرح کاهش آلودگی هوا
عضو شورای اسامی شهر تهران از ضرورت بازنگری در طرح کاهش آلودگی هوای شهر تهران خبر داد. به گزارش فارس، آرش حسین میانی گفت: 
تذکر من درباره طرح کاهش آلودگی هواست و باید این موضوع مهم بررسی شود زیرا آلودگی هوا فرابخشی است و تمام دستگاه ها مسؤولیت دارند. وی 
گفت: باید در جریان اجرای این طرح تغییراتی اعمال شود و به توسعه ناوگان حمل و نقل عمومی بویژه اتوبوس های جدید و نوسازی آن اقدام شود.

امداد

وطن امروز     شماره 2787
دوشنبه 20 آبان ۱398

فرمانده نیروی انتظامی از بسیج و اعزام 
نیرو و گسیل امکانات و تجهیزات پلیس 
در راستای تأمین نظم و امنیت و خدمات دهی به آسیب دیدگان 

زلزله اخیر در استان آذربایجان شرقی خبر داد. 
سردار حسین اشتری ضمن ابراز همدردی با آسیب دیدگان 
زلزله اخیر در ش��مال غرب کشور اظهار کرد: تمهیدات لازم 
برای ارائه هرگونه خدمات مطلوب امنیتی، انتظامی، ترافیکی و 
امدادی در مناطق زلزله زده استان آذربایجان شرقی پیش بینی 

و عملیاتی شده است. 
وی تأکی��د کرد: عاوه ب��ر اینکه تأمین نظم و امنیت در 

مناطق آسیب دیده از زلزله را به عنوان یک اولویت جدی دنبال 
و عملیاتی می کنیم، با بسیج و اعزام نیرو، گسیل امکانات و 
تجهی��زات لازم از همه رده ها و پلیس های تخصصی اعم از 
مرزبانی، یگان ویژه، معاونت مهندس��ی، آماد و پش��تیبانی، 
 معاون��ت به��داد و... در کنار هموطنان عزیزم��ان خواهیم 

بود.

تأمین رایگان سیمان مناطق زلزله زده توسط بنیاد مستضعفان ■
سیمان لازم برای احداث و تعمیر مناطق زلزله زده در استان 
آذربایجان شرقی به صورت رایگان توسط بنیاد مستضعفان 
تامین می شود. به گزارش مهر، پرویز فتاح ضمن ابراز همدردی 
با خانواده های جانباختگان و خسارت دیدگان مناطق زلزله زده 
گفت: تمام سیمان مورد نیاز برای بازسازی و تعمیر مناطق 

آس��یب دیده از زلزل��ه اخیر به صورت رایگان توس��ط بنیاد 
مستضعفان تامین می شود. رئیس بنیاد مستضعفان در ادامه 
با اشاره به آمادگی بنیاد برای کمک رسانی به مناطق زلزله زده 
افزود: بنیاد مستضعفان در صورت اعام نیاز مسؤولان مربوطه 
آماده هرگونه کمک رسانی به مناطق زلزله زده است. گفتنی 
است بنیاد مستضعفان تاکنون بیش از 128 هزار تن سیمان 
مورد نیاز برای بازسازی و تعمیر مناطق آسیب دیده از سیل 
ابتدای س��ال 98 و همچنین سیمان مورد نیاز برای تعمیر 
مناطق آسیب دیده شهرستان سرپل ذهاب در زلزله سال 96 

را نیز به صورت رایگان تامین کرده است.

متاس�فانه انرژی شورای شهر در این 
دوره بیشتر صرف تغییر نام محلات، 
خیابان ها و کوچه هایی ش�ده اس�ت 
ک�ه در اولویت مه�م کاری مدیریت 
ش�هری و تصمیم گیران آن نیست، 
چرا که نامگذاری محله ها، خیابان ها 
و کوچه ها اگرچه نیاز اس�ت اما جزو 
مباحث�ی اس�ت ک�ه در رده ۱5 تا 20 
تصمیم گیری شورای شهر و فعالیت 

شهرداری ها قرار دارد


